
 UU møde 12. september 2024 kl. 18.00-21.00  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referat 

 

Deltagere:  

Ole 
Lisbeth 
Annette 
Niclas  
Anja W 
Maria 
 
 
Gæst: Jørgen Lagerbon 18.00-19.00 
 
Info omkring dame-eliteafdelingen og pigesiden (U15-19). Der samtrænes på U17/19 og det fungerer rigtig 
fint. 
Der har været afholdt møde med U19P. Nogle piger skal spille med hos Dame 2. Dame 1 spiller 1. 
turneringskamp i morgen fredag, der er ved at være styr på spillertruppen. 
 
 



Årshjul: punkter gennemgås 
Skrabelodder – gevinster er inkl. i lodderne. Salget er godt i gang, og salget slutter 26/9 hvor lodder skal være 
afregnet.  
Evaluering håndboldskole – der har været afholdt evaluering. Generelt en meget positiv afvikling af 
håndboldskolen.  Planlægning af næste års håndboldskole er allerede i gang.  
Turneringsplanlægning – kampe placeres 20/9. 
Sponsoropkrævning – kontoret har afregnet sponsorer.  
Managermøde er netop afholdt.  
Døm-selv kampe – Fritz og Lisbeth får et overblik over døm-selvdommere 
 
 

• Sparekassen vil gerne overrække checken på DKK 75.000,- (aftale dato). Afventer at de nye trøjer er 
delt ud til alle.  
 

• U15P – der har været nogle forældrehenvendelser på U15P  
Der er lavet nogle forskellige gode tiltag for at få styr på denne store årgang. Der inviteres til et 
forældremøde snarest. Jørgen hjælper til på hold 4. 

 

• Håndboldvennerne.  
Anja stopper i Håndboldvenerne qua hun stopper i TMS. Der er generelt mandefald i 
Håndboldvennerne, og det er en stor udfordring. Anja har været bindeleddet mellem UU og 
håndboldvennerne. Det er en større opgave. Der skal samles yderligere kræfter til Vennerne, som giver 
et væsentligt bidrag til foreningens drift. 
Bar til herrekampe. Der er en gruppe på 4 fædre der allerede har meldt sig til at stå i bar til flere kampe. 
Der skal findes yderligere personer til dette ”bar-korps”. Håndboldvennerne vil koncentrere sig om 
lotteriet. Der er blevet nævnt nogle navne, som der tages fat i.     

 

• Økonomi/budget 
Regnskabsmateriale er afleveret til revisionen. 
 
Budget for kommende sæson er på plads. Dame-budgettet er nedsat ift. sidste sæson.   
2. opkrævning til talent skal sendes ud. Input til budget – lavere kontingent til Allstarz. 
 

• Husk generalforsamlingen 26/9! 
Der mangler stadig flere medlemmer til UU. 

 

• Evt. (bordet rundt) 
- Ole – Stor tak til Anja W. for en kæmpe indsats gennem mange år i Foreningen. Møde med 

Nichlas og Jørgen Lagerbon, Nichlas vil gerne tiltræde i dame/elite udvalget som bindeled 
mellem dame og Ungdom.   

- Lisbeth – Webmaster har informeret om at klubmodul kan opdateres. Sportslige ansvarlige vil 
gerne med til UU-møde. Invitation følger. 

- Annette – var det en ide at trænere/managers kan købe en grøn TMS-trøje til nedsat pris. Det 
kigges der på fremadrettet. Brugerråd – nyt tag i hal A inden vinter. 

- Niclas – udebane trøjer, især målmandstrøjer er en udfordring da mange er blå. Den grønne 
kommer ALTID forud for udebanetrøje.  Udebane Navy, målvogter grå – 250,-.  
    

Næste møde aftales efter generalforsamling – Maria indkalder.  


